
Skupščino imamo
čaka nas delo

Če je bila zadnja številka Dogovorov namenjena volitvam in vsem
opravilom, ki so s tem povezana, potem smo dolžni podati bralcem
celovito informacijo o volilnih rezultatih v naši občini. Iz poročila
občinske volilne komisije je razvidno, da je v družbenopolitičnem
zboru dobil največ glasov Demos in sicer40 odstotkov, medtem koje
kot posamična stranka dobila največ glasov ZKS-Stranka demokra-
tične prenove, za katero je glasovalo 28 odstotkov volilcev. Sledi ji
ZSMS-Liberalna stranka z 18 odstotki glasov, medtem ko se je zelo
slabo odrezala Socialističnazveza s komaj dobrimi 8 odstotki. Druge
stranke so dobile manj kot dva odstotka.

Na podlagi teh rezultatov so razdeljeni tudi sedeži v družbenopoli-
tičnem zboru. Demos ima 11 delegatov, ZKS-Stranka demokratične
prenove 9 delegatov, ZSMS-Liberalna stranka 5 delegatov, Sociali-
stična zveza 2, po enega delegata pa imata Stranka sivih panterjev in
zveza za ohranitev enakopravnosti občanov.

V drugih dveh zborih - zboru krajevnih skupnosti in zboru združe-
nega dela ima Demos absolutno večino. Absolutno večino ima tudi
če seštejemo delegate vseh zborov skupaj.

Na podlagi take razporeditve je prišlo tudi do zasedbe najodgovor-
nejših funkcij v skupščini. Predsednik skupščine in mandatar za
sestavo izvršnega sveta sta iz vrst Demosa, in prav tako sta iz vrst
Demosa tudi predsednika zbora krajevnih skupnosti in zbora združe-
nega dela. Predsednik družbenopolitičnega zbora pa je član ZKS-
Stranke demokratične prenove.

V tej številki našega glasila objavljamo med drugim pogovore
spredsednicoskupščineinspredsednikivsehzborov. Izizjav, kiso
jih podali takoj po izvolitvi, je razvidno, da si bo nov občinski
parlament prizadeval najti optimalne rešitve za vsa žgoča vprašanja,
ki zadevajo življenje v občini in da se ne bo navduševal nad prenag-
Ijenimi radikalnimi rešitvami, ki bi prinesle več škode kot koristi.

Vsekakor pa ga čaka veliko dela. To še zlasti velja za občinski
izvršni svet. Predvidevamo lahko, da dediščina dosedanje občinske
gamiture ni slaba, vendar pa bo treba marsikaj zastaviti drugače in
na novo. V pluralistično sestavljeni skupščini bo bržkone prihajalo
do živahnih razprav, ki bodo včasih dosegle mogoče celo vrelišče.
Nič hudega, če bodo delegati vsak s stališča svoje stranke želeli priti
do rešitev, ki bodo imele skupni cilj: koristi občine in koristi prebival-
cev, kižive vsredišču našega mesta. Vimenu tega cilja pa se izplača
izmenjati tudi nekaj žgočih besed.

S takšno popotnico želimo občinski skupščini in njenemu izVrš-
nemu svetu, da kar naibolje opravita delo, kakršno ju čaka.
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